

Customs Notice No. (14/2020)

Electronic Certificate of Origin issued by Oman  
Chamber of Commerce & Industry

Pursuant to the Federal Customs Authority's letter No. FCA/CD/S/2020/1144 dated 16/07/2020, following the Federation of UAE Chambers of Commerce & Industry's communication No. 107/349/2020 regarding the of electronic certificate of origin sample issued by the Oman Chamber of Commerce & Industry , and consistent with the precautionary measures undertaken to prevent the spread of the novel coronavirus (Covid-19);

The following has been decided:

**Article (1)**

Electronically issued certificates of origin issued by the Oman Chamber of Commerce & Industry shall be accepted (sample attached).

**Article (2)**

This Notice shall come into force as of its date of issuance, and shall supersede any contradictory provisions.

Ahmed Mahboob Musabih

Director General

إعلان جمركي رقم (2020/14)

بشأن نموذج شهادة المنشأ الإلكترونية الصادرة عن غرفة  
تجارة وصناعة عمان

بناء على كتاب الهيئة الاتحادية للجمارك رقم هـ أ ج / ق ج/س/ 1144/2020 بتاريخ 2020/07/16، وكتاب غرف الامارات رقم 107/ش أ / 2020/349 /أ.ج.م، بشأن نموذج شهادة المنشأ الالكترونية الصادر عن غرفة تجارة وصناعة عمان، ومراعاة للإجراءات الاحترازية لمنع انتشار فيروس كورونا المستجد "كوفيد-19"

فقد تقرر ما يلي:

**المادة (1)**

تقبل شهادات المنشأ الالكترونية الصادرة عن غرفة تجارة وصناعة عمان. (مرفق نموذج لشهادة المنشأ الالكترونية)

**المادة (2)**

يُعمل بهذا الاعلان اعتباراً من تاريخ صدوره ويُلغى كل ما يتعارض مع أحكامه.

أحمد محبوب مصبح

المدير العام



Issued on: 27/07/2020

صُدر بتاريخ: 2020/07/27



1. EXPORTER (Name, Address, Country) المصدر (الاسم، العنوان، الدولة)		 	
City :	Country :	OMAN CHAMBER OF COMMERCE & INDUSTRY Sultanate of Oman	
Fax :	Tel :	PO Box :	
2. IMPORTER (Name, Address, Country) المستورد (الاسم، العنوان، الدولة)		<b>CERTIFICATE OF ORIGIN</b> شهادة منشأ	
		4. Certificate No	Date
City :	Country :	5. Amount	6. Invoice No & Date
Fax :	Tel :		رقم وتاريخ الفاتورة
		7. Country of Final Destination	بلد الوجهة الأخيرة
5. Means of Transport	وسيلة النقل / الشحن	8. Port of Discharge	ميناء / مكان التفريغ
9. Marks & Numbers	العلامات و الأرقام	10. Description of Product & Country of Origin	وصف المنتج و بلد المنشأ
		11. Quantity & Unit	الكمية و الوحدة

نموذج  
Sample

**Certification of the issuing authority**

We hereby certify that evidence has been produced to satisfy us that the goods specified above originate in / were processed in the country shown in box 10. This certificate is, therefore, issued and certified to the best of our knowledge and belief to be correct and without any liability on our part.

**تصديق جهة الإصدار**

نشهد بأنه قد تم تقديم الأدلة بأن البضاعة المذكورة أصلاً منشؤها / تصنيعها في البلد الموضح في العانة ١٠. ولذلك فإن هذه الشهادة قد تم إصدارها والتصديق عليها حسب معرفتنا واعتقادنا بصحتها دون أية مسؤولية علينا.

Once this certificate is issued, It shall be invalid if any alteration be made to this certificate, without the permission of the competent authority

بمجرد إصدار هذه الشهادة فإن أي تعدي فيها دون إذن من جهة الإصدار يجعلها لاغية

للتأكد من صحة بيانات الشهادة يرجى الرجوع لموقع الضفة  
For verifying the data of this certificate, please visit our website  
www.chamberoman.om

Verification ID :

ص.ب ١٤٠٠ روي ، الرمز البريدي : ١١٧ ، سلطنة عمان ، هاتف : +٩٦٨٢٤٧٦٣٧ ، فاكس +٩٦٨٢٤٧٠٨٤٩٧ ، البريد الإلكتروني : occi@chamberoman.om  
Email : occi@chamberoman.com ، ٢٤٧٠٨٤٩٧ ٩٦٨ + : Fax ، ٩٦٨٢٤٧٦٣٧ + : ، Sultanate of Oman ، Tel ، ١١٧:Ruwi ، Postal Code ، ١٤٠٠ : P.O.Box

